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 143انتخاب رئيس ونواب رئيس الجمعية العامة الـــ .1

 النظر في طلبات إدراج بند طارئ في جدول أعمال الجمعية العامة .2

 التحديات المعاصرة التي تواجه الديمقراطية: التغلب على الانقسامات وبناء المجتمعحول موضوع  المناقشة العامة .3

 الإنترنت برع للأطفال الجنسيين أنحاء العالم لمكافحة الاستغلال والاعتداءالتشريعات في جميع  .4
 )اللجنة الدائمة للديمقراطية وحقوق الإنسان(

 تقارير اللجنة الدائمة للسلم والأمن الدوليين؛ واللجنة الدائمة للتنمية المستدامة؛ واللجنة الدائمة لشؤون الأمم المتحدة .5

 الدولي البرلماني لاتحادل 145العامة الـ معيةالج في للديمقراطية وحقوق الإنسان الدائمة للجنة الموضوع البند على الموافقة .6
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Agenda of the 143rd Assembly 
 
 
 
 
 
 
 
1. Election of the President and Vice-Presidents of the 143rd Assembly 
 
2. Consideration of requests for the inclusion of an emergency item in the 

Assembly agenda 
 
3. General Debate on the theme Contemporary challenges to democracy: 

Overcoming division and building community 
 
4. Legislation worldwide to combat online child sexual exploitation 

(Standing Committee on Democracy and Human Rights) 
 

5. Reports of the Standing Committee on Peace and International Security; 
Standing Committee on Sustainable Development; and Standing Committee on 
United Nations Affairs 

 
6. Approval of the subject item for the Standing Committee on Democracy and 

Human Rights at the 145th IPU Assembly and appointment of the Rapporteurs 
 
 
 

 


